
Op verzoek van GroenLinks is het onderwerp Brief bewoners Ravenstraat Babberich 22 maart 2019 
inzake warmtevisie/bezwaar tegen plannen LG Energy (zonneveld) op de agenda van de commissie 
Ruimte geplaatst.  
 
Het doel van dit verzoek is om in de commissie een discussie op gang te brengen over hoe de 
gemeente regie kan krijgen op deze ontwikkelingen en voldoende draagvlak onder de bewoners kan 
creëren om deze ontwikkelingen mogelijk te maken.  
 
Om de doelstelling van een energie neutraal Zevenaar in 2040 te kunnen realiseren, ontkomt ook 
Zevenaar, zo als het nu zich laat aanzien, niet aan de ontwikkeling van zonneparken en (mogelijk) ook 
windparken. Wij zien echter in de landelijke ontwikkelingen dat de maatschappelijke weerstand tegen 
dit projecten toe neemt.  
 
Daarom zien wij graag een discussie over de volgende vragen: 

1. Waar gaat de voorkeur van de commissie uit bij de ontwikkeling van mogelijke alternatieve 
energiebronnen? (zonneparken, windparken, biomassacentrales, industriële restwarmte). 

2. Hoe gaat de gemeente sturen op gewenste locaties voor zonne- en windparken? Of laten we 
dit ‘gewoon’ aan de markt over? 

3. Hoe zorgen we ervoor dat dergelijke projecten ook maatschappelijk draagvlak krijgen? 
4. Hoe kunnen we ervoor zorgen dat omwonenden ook kunnen mee profiteren van deze 

ontwikkelingen? 
 


